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 در آستانه ماه مهر و بازگشایی مدارس و مراکز 
آموزشی قرار داریم و ازاین رو حل معضل ترافیک 
و تقویت ناوگان حمل ونقل عمومی )اتوبوس و 
مترو( در اولویت اقدامات مدیریت شهری قرار 
گرفته است. در این بین، آنطور که سیدمجتبی 
شــفیعی معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار 
تهران   عنوان کرده در روزهای پیش رو شرکت 
ایران خودرو دیزل 200دستگاه اتوبوس تحویل 
شــهر تهران می دهد که به مدار خدمت رسانی 
وارد می شوند و قطعاً شرایط جابه جایی مسافران 
مطلوب تر خواهد شد. همچنین با تصویب لایحه 
»اعطای مجوز به شــهرداری تهران )شــرکت 
بهره برداری مترو( جهت انجام معاملات مربوط 
بــه خرید قطعــات یدکی، تعمیرات اساســی 
)اورهال(، تجهیزات ثابــت و متحرک متروی 
تهران« از یک ســو فرایند تقویت ناوگان ریلی 
تسریع شد و از سوی دیگر شهردار تهران اجازه 
دارد تا سقف 4هزار میلیارد تومان برای تأمین 
قطعات و... با شــرکت های خصوصــی قرارداد 

منعقد کند.
به گزارش همشــهری، از اول مهــر و همزمان با 
نواخته شدن زنگ تحصیل در مدارس و دانشگاه ها، 
میزان ترددها افزایش می یابد و علاوه بر ترافیک، 
سرانه اســتفاده از ناوگان حمل ونقل عمومی هم 

صعودی می شــود و ازاین رو تسهیل عبور و مرور 
شهروندان نیازمند تمهیدات اســت. با توجه  به 
اهمیت این موضوع، رئیس شورای شهر تهران روز 
گذشته به تقویت ناوگان اتوبوسرانی اشاره کرد و 
به همشهری گفت: »طبق پیش بینی ها قرار بود 
اتوبوس های جدید وارد ناوگان شوند که تا پایان 
شــهریور این کار محقق خواهد شد . همچنین 
اورهال تعدادی از اتوبوس ها به اتمام رسیده که در 
روزهای آتی وارد مدار خدمت رسانی می شوند.« 
مهدی چمران با بیان اینکــه اتوبوس های جدید 
توسط وزارت کشور خریداری شده است؛ اما هنوز 
تعداد اتوبوس های تهران مشخص نیست، عنوان 
کرد: »در دوره چهارم شورا، حدود 6هزار دستگاه 
اتوبوس فعال در تهران وجود داشت و پیش بینی 
می شد در سال1404 این تعداد به 9هزار دستگاه 
فعال برســد که این امر محقق نشــد. اکنون در 
تلاش هستیم تا پایان1404 بتوانیم به تعهدات 
خود عمل کنیم و همچنین تا پایان امسال 2هزار 

دستگاه اتوبوس به ناوگان پایتخت اضافه شود.«

 بهبود وضعیت مترو تا 1402
رئیــس پارلمان شــهری به وضعیــت مترو هم 
اشاره کرد و گفت که شبکه ریلی تهران به عنوان 
ســنگین ترین و بزرگ ترین بخــش حمل ونقل 
شهری از یک سو نیازمند ورود هزار دستگاه واگن  
جدید اســت و از ســوی دیگر هم نیاز به تعمیر، 
بازسازی و نگهداشــت دارد. او ادامه داد: »طبق 
برنامه ریزی هــای انجام شــده، واگن های جدید 

سال1402 وارد ناوگان ریلی می شود.«

تصویب یک لایحه برای تقویت ناوگان ریلی
بررسی لایحه »اعطای مجوز به شهرداری تهران 
)شرکت بهره برداری مترو( جهت انجام معاملات 
مربوط به خرید قطعات یدکی، تعمیرات اساسی 
)اورهال(، تجهیــزات ثابت و متحــرک متروی 
تهران« مهم ترین دســتور جلســه دیروز بود که 
محمد آخوندی، رئیس کمیسیون برنامه وبودجه 
درخصوص ضرورت ارائه ایــن لایحه گفت که در 
تبصره های بودجه، ســقف معاملات شــهرداری 
مشخص شده )120میلیارد تومان( و به دلیل بالا 
بودن مبلغ مورد درخواست از حد تعیین شده نیاز 
به مجوز شورا است. او تأکید کرد: »با تصویب این 
لایحه به شهردار تهران مجوز داده می شود تا سقف 
4هزار میلیارد تومان برای تأمین تجهیزات، قطعات 
و اورهال مترو با شــرکت های خصوصی قرارداد 

منعقد کند.« در نهایت این لایحه تصویب شد.

382دستگاه اتوبوس اورهال شده اند
معــاون حمل ونقل و ترافیک شــهردار تهران 
در جریان بررســی لایحه » اعطــای مجوز به 
شهرداری تهران جهت انجام معاملات مربوط 
به خرید قطعــات یدکی و تعمیرات اساســی 
تجهیزات متروی تهران« با اشــاره به وضعیت 
ناوگان حمل ونقل عمومی گفــت که قرار بود 
تا پایان شــهریور 550دستگاه اتوبوس اورهال 
شــوند که تا کنون اورهال 382دستگاه انجام 
شده است.  ســیدمجتبی شــفیعی با اشاره به 
کمبود نــاوگان ریلی عنــوان کــرد: »علاوه بر 
قرارداد 800میلیاردتومانی متــرو برای تأمین 
قطعات و...، قراردادی با شــرکت واگن ســازی 
به مبلــغ 400میلیارد تومــان داریم. همچنین 
قراردادی 3جانبه میان وزارت کشــور، شرکت 
بهره برداری مترو و شرکت واگن سازی تهران به 
مبلغ 2هزار میلیارد تومان و قرار دادهایی هم برای 
ارتقای مرکز فرمان خطــوط 1و 2مترو به مبلغ 
360میلیارد تومان و تأمین قطعات و تجهیزات 
ایستگاهی مانند پله برقی و... به مبلغ 440میلیارد 
تومان، با شرکت خصوصی منعقد خواهد شد.« 
او در پایان تأکید کرد که علاوه بر بودجه شرکت 
بهره برداری مترو )هــزار و 200میلیارد تومان(، 
حدود هزار میلیارد تومــان منابع داخلی در این 
شــرکت وجود دارد که از طریق واگذاری غرفه و 
انجام تبلیغات و... حاصل شده و سرجمع منابع 
از محل های مختلــف و قراردادها بــه 5هزار و 

100میلیارد تومان می رسد.

زنگ مدرسه با اتوبوس های نونوار
 شورای شهر تهران به شهرداری مجوز داد تا برای معاملات خرید قطعات یدکی و اورهال مترو تا سقف 4هزار میلیارد تومان اقدام کند

200اتوبوس جدید و 550اتوبوس بازسازی شده همزمان با فرا رسیدن سال تحصیلی جدید به ناوگان حمل ونقل همگانی تهران اضافه می شود

 تعطیلی خط متروی فرودگاه امام)ره( 
طی امروز و فردا

 باتوجه  به آماده ســازی معابر  

حمل ونقل
برای برگــزاری مراســم رژه 
نیروهای مسلح، ایستگاه های 
شهر آفتاب و فرودگاه امام خمینی)ره( متروی 
تهران، از ابتدای صبح روز چهارشنبه 30شهریور 
تا پایان مراســم در روز پنجشنبه 31شهریور 
پذیرش مســافر نخواهند داشــت. به گزارش 
همشــهری، از ابتدای صبح روز چهارشــنبه 
30شهریورماه تا پایان مراســم رژه نیروهای 
مســلح در روز پنجشــنبه 31شــهریورماه، 
مسافرگیری و سرویس دهی در انشعاب فرودگاه 
امام خمینی)ره( انجام نمی شــود. همچنین 
ایستگاه شاهد - باقرشــهر در خط یک نیز از 

ابتدای صبح روز پنجشنبه 31شهریور تا پایان 
مراسم، تعطیل اســت و پذیرش مسافر ندارد. 
پس از پایان مراســم، ســرویس دهی در این 
ایســتگاه ها به صورت عادی و براساس برنامه 

زمانبندی از سرگرفته خواهد شد.

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

دیدار شهردار تهران با سفیر چین 

شهردار پایتخت میزبان چانگ هوآ، سفیر چین در ایران بود و 
دو طرف در محل ساختمان شهرداری درباره مسائل مختلف 

با یکدیگر تبادل نظر کردند.
به گزارش همشــهری، علیرضا زاکانی در این دیدار اظهار 
کرد: امیدواریم این دیدار پایه یک همکاری مشــترک بین 
ما قرار بگیرد. امروز مبارزه با یکجانبه گرایی آمریکا و اثرات 
نامطلوب آن در سراســر جهان که گریبانگیر ایران و چین 
شده است، امری قطعی و ضروری است. چین و ایران برای 
آینده خودشان نقشــه راهی دارند و نقاط اشتراکی در این 

نقشه وجود دارد.
 چانگ هوآ، ســفیر چین در ایران در این دیدار  اظهار کرد: 
به واسطه چند سال زندگی در تهران، احساس می کنم یک 
شــهروند تهرانی هستم. ســال 2014 پکن با تهران روابط 
دوستی را ایجاد کرد. همچنین تهران بعد از بحران کرونا در 
برج آزادی نمایش ویدئو مپینگ برای همبستگی با چین اجرا 
کرد. در سال های قبل همکاری و تعاملات دوستانه ای بین 
ایران و شهرهای چین صورت گرفته بود، در ماه های آینده 
نیز از طرف یک شــرکت چینی خــط هواپیمایی به تهران 

مجددا فعال می شود.

پوشش بتنی روی کانال مرگ
عضو هیأت  رئیسه شورای شهر تهران از اتمام عملیات 
پوشانده شدن کانال عباس آباد )ری - ورامین( تا پایان 

مهر خبر داد

کانــال ری - ورامین حدود 2هــزار و 100متر اســت که 
750متر آن در محله عباس آباد و هزار و 350متر هم در محله 
خاورشهر قرار دارد. به گزارش همشهری، توسعه شهرنشینی 
ســبب مجاورت این کانال با بافت مســکونی شده و همین 

مشکلاتی زیست محیطی برای ساکنان ایجاد کرده است. 
جان باختن 4کودک به دلیل ســقوط در این کانال موجب 
شده تا ساکنان همجوار، از آن با عنوان کانال مرگ یاد کنند. 
حوادث تلخی که در سایه غفلت برخی از نهادها رخ داد و در 
نهایت با پیگیری های اعضای شورای شهر ششم مقرر شد تا 

با سرپوشیده کردن آن ایمنی سکنه تأمین شود.
اکنون در جدیدترین اظهارنظرها، جعفر بندی شربیانی، عضو 
هیأت رئیسه پارلمان شهری از پیشرفت 70درصدی عملیات 
سرپوشیده کردن این کانال خبر داد و گفت: امیدواریم این 

کار تا پایان مهر به اتمام برسد.
اواخر سال گذشته ناصر امانی، عضو کمیسیون برنامه  و بودجه 
شورای شهر تهران در بازدیدهای هفتگی خود از محلات، به 
منطقه20 و محله عباس آباد رفــت. او وقتی گزارش خود را 
از این محله ارائه داد به وضعیــت خطرناک کانال این محله 
اشــاره و عنوان کرد که علاوه بر مشکلات زیست محیطی و 
بوی تعفن، ایــن کانال تهدیدی جدی برای جان ســاکنان 
محله عباس آباد اســت. امانی از مدیران شهرداری منطقه 
20خواست در اســرع  وقت به این موضوع رسیدگی کنند، 
اما شهرداری در این حوزه مسئولیتی نداشت و متولی اصلی 
شرکت آب منطقه ای بود که بنا به دلایلی پیگیری های لازم 

صورت نگرفت.

سقوط مرگبار کودک 8ساله
پنجم اسفند 1400کودک خردســال با دوستانش در حال 
بازی بود که ناگهــان به دلیل نبود حفــاظ ایمنی به داخل 
این کانال سقوط کرد و دقایقی بعد مأموران اورژانس پیکر 

بی جان او را از کانال بیرون آوردند. 
مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران در پی این حادثه 
گفت که بنا به دستور دادستانی مقرر شد تا هر چه سریع تر 
محدوده هایی از کانال که داخل بافت مســکونی قرار دارد، 

سرپوشیده شود. 
شربیانی هم در واکنش به مرگ کودک 8 ساله گفت که پیش 
 از این 3کودک در این کانال سقوط کرده بودند و با توجه  به 
اینکه در آخرین حادثه، کودک از نقطه ای که حصار داشته 
داخل کانال افتــاده و جان باخته، ضــرورت دارد این کانال 

سرپوشیده شود.

اعتبار 20میلیاردتومانی
تیرماه امسال جلســاتی با حضور دادســتانی و فرمانداری 
شــهرری برگزار و تفاهمنامه ای میان فرمانداری و شرکت 
آب منطقه ای برای رفع خطر این کانال منعقد و مقرر شــد 
شــهرداری تهران در تأمین لوازم موردنیاز به شــرکت آب 

منطقه ای تهران کمک کند. 
محســن منصوری، اســتاندار تهران هم از تخصیص اعتبار 
20میلیــارد تومانی به عنوان ســهم فرمانــداری ری برای 
ایمن سازی این کانال خبر داد و گفت که سرپوشیده کردن 
این کانال از طرق مشارکت اســتانداری تهران، شرکت آب 

منطقه ای و شهرداری تهران انجام می شود.

اتمام فاز اول 
عملیات سرپوشــیده کردن کانال ری - ورامیــن در 2 فاز 
اجرایی می شود. فاز اول در محله عباس آباد به طول 750متر 
و فاز دوم هم در محله خاور شــهر به طول هزار و 350متر. 
آنطور که شربیانی عنوان کرده است مشکلات بوروکراسی 
اداری در شرکت آب منطقه ای پیش  آمده بود که   با مساعدت 
و پیگیری مسئولان، در حال رفع مشکلات هستند  تا پایان 

مهر فاز اول این پروژه به پایان برسد.
به  گفته این عضو پارلمان شهری، عملیات اجرایی فاز دوم هم 

تابستان 1402 به اتمام می رسد.

 حامد عباسی نامی
 مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی 

تهران 
به دنبــال ایجــاد گذرگاه هــای مهارتی در 
ایســتگاه های متــرو هســتیم. چــرا که با 
توجه  به بازگشایی مدارس، آمار مسافران 
افزایش پیدا می کند و ظرفیت مناسبی 
برای اجرای گذرگاه های مهارتی و معرفی 
صنایع دستی استان ها در ۱۴۴ایستگاه 
وجود دارد، اما باتوجه به زمان محدودی 
که تا بازگشــایی مــدارس داریــم، امکان 
تجهیز و ایجاد گذرگاه مهارتی در تمامی 

ایستگاه ها وجود ندارد.

 ابوالفضل فلاح
 معاون مالی و اقتصاد شهری شهردار 

تهران
ایجاد شفافیت مالی، یکی از مهم ترین 
رویکردهــای جدیــد معاونــت مالــی و 
اقتصاد شهری شــهرداری تهران است 
که در نهایت منجر به واگذاری و عرضه 
املاک در بورس شــد.  پــس از عرضه و 
فروش 2 ملک در سازمان بورس کالای 
ایــران، اکنون ســومین ملک بــه ارزش 
۱5میلیــارد تومــان در تــالار شیشــه ای 

عرضه شده است.

 تذکر و تشکر اعضاي
 پارلمان شهری

   نرجس سلیمانی: 22گذر یا میدان اصلی به 
پیشنهاد شهرداران مناطق برای نصب تابلوی 
پروژه های هر منطقه مشخص شود و 22تابلو 
با ظرفیت معرفی 10پروژه برتر در هر منطقه 

مورد بهره برداری قرار گیرد.
  مهدی بابایی: فهرســت 129ساختمان، 
بسیار پرخطر و بحرانی تهران توسط سازمان 
آتش نشانی تهیه شده و شهرداران مناطق 
22گانه مکلف هستند از تمام ظرفیت های 
قانونی خود برای رفع خطر این ساختمان ها 
اســتفاده کنند؛ اما این فرایند کند است و 
ضرورت دارد در اولویت اقدامات شهرداری 

تهران قرار گیرد.
  سیدمحمد آقامیری: تردد بخش زیادی از 
زائران اربعین از شهر مهران انجام می شود و 
با توجه  به محدودیت ها و کمبود امکانات، این 
شهر ظرفیت پذیرش میلیون ها زائر را ندارد؛ 
بنابراین نیاز است تا دولت بودجه ای را برای 
افزایش ظرفیت ها به این شهر اختصاص دهد 
تا در سال های آتی خدمت رسانی به زائران 

مطلوب تر شود.
  حبیب کاشانی: اخیرا از سوی شرکت آب و 
فاضلاب فیش ها و نامه هایی با موضوع اصلاح 
قرارداد فاضلاب به درب منزل شهروندان 
ارسال می شود که در آن مواردی قید شده 
و مشترکان باید در اسرع وقت آنها را پیگیری 
کنند در غیر این صورت انشــعاب آب قطع 
می شود. این ادبیات تهدیدآمیز برای جلب 

کمک مردم درست نیست.
  ناصر امانی: کمیسیون ماده5 باید طرح های 
موضوعی و موضعی را در چارچوبی که در طرح 
جامع پیش بینی شده تهیه، بررسی و تصویب 
کند. چرا که این طرح هــا اجزای طرح های 
جامع هستند و اگر حذف یا برخلاف رویکرد 
کلی طرح جامع تهیه و تصویب شوند، ساختار 
طرح جامع تغییر می کند و در نتیجه شهر 

دچار خسارت و زیان می شود.
  علیرضا نادعلی: در چند روز اخیر برای یکی 
از دختران این سرزمین اتفاق ناگواری رخ داد 
و باعث ناراحتی و اندوه مردم شــد. در این 
حادثه اگر اشتباهی رخ  داده است مسئولان 
مربوطه پیگیر آن هستند و باید از سخنانی که 

وحدت را از بین می برد، پرهیز کرد.
  ســیداحمد علوی: شــهرداری تهران 
برای موضوع اربعین و مراسم مشابه، بحث 
آسیب شناســی را هم برای خود و هم برای 
ارائه به صحن شورا انجام دهد. چرا که ممکن 
است با تغییر مدیران یا گذشت زمان، برخی از 
مشکلات فراموش شوند و در دوره های بعدی 

مجددا این اتفاقات رخ دهند.

نقل قول خبر

مدیرعامل شــرکت شهر ســالم از ارائه 
بیش از 25هزار خدمت در پایگاه  های 
پنجگانه شــرکت بــه زائــران و خادمان 
مراسم اربعین کشــور عراق در 2هفته 
فعالیت شبانه روزی این مراکز خبر داد. 
امیر نورمحمدی گفت: » فعالیت های 
خود را با فراخوان داوطلب برای حضور 
در عتبات عالیات آغاز کردیم. هزار نفر 
از کارگــران اعزامــی به کشــور عــراق از 
سوی تیم های بهداشــت شرکت شهر 
سالم مورد پایش سلامت و همچنین 

واکسیناسیون کرونا قرار گرفتند.« 

25
هزار

مدیرعامــل شــرکت یادمــان ســازه از 
پیشــرفت5۰درصدی عملیات اجرایی 
تعمیرات تخصصی پل تقاطع بزرگراه 
یــادگار امــام)ره( بــا خیابان ســتارخان 
خبــر داد. امیــن شــالبافان بــا اشــاره 
بــه اقدامــات پیش بینــی  شــده گفت: 
»اجرای ملات ترمیمی برای ستون های 
کمتــر تخریــب شــده، تعمیــر و مرمت 
ســتون های آســیب دیده، بتن ریــزی 
ستون ها، کاشــت آرماتور ســتون و... 
کارهایی هستند که برخی انجام شده 

و بخشی هم در حال انجام است.« 

50
درصد

عدد خبر

تخریب 8ویلا و آزادسازی 
11هکتار زمین زراعی

شهردار منطقه 18 از تخریب 8ویلای غیرمجاز 
و آزادســازی 11هکتار از اراضی زراعی و باغات 
در حریم منطقه خبر داد. به گزارش همشهری، 
حفظ و صیانت از حریم و اراضی کشاورزی و باغ ها 
و جلوگیری از ساخت وسازهای غیرمجاز و تغییر 
کاربری اراضی زراعی، رویکرد مدیریت شــهری 
است و در این راستا شهرداری منطقه18اقدام به 
تخریب 8ویلای غیرمجاز کرده است. آن طور که 
محمدجواد خسروی گفته: »متخلفین در سنوات 
گذشته، برخلاف ضوابط و اصول شهرداری نسبت 
به احداث باغ ویــلا، دیوارکشــی، ایجاد فنس، 
پرچین، احداث استخر و سکو اقدام کرده بودند. 
پس از طرح شکایت و پیگیری قضایی در نهایت 
منجر به اخذ دســتور قضایی مبنی بر قلع وقمع 
مستحدثات شــد و پس از هماهنگی های لازم 
با دســتگاه های قضایی و انتظامی این کار انجام 
و 11هکتار از زمین های کشاورزی جنوب غرب 

پایتخت آزادسازی شد.«

 خبر

خبر

60پروژه عمرانی پایتخت
اعضای شورای شهر تهران دیروز پس از بررسی لایحه »اصلاح مصوبه نحوه صدور مجوز حفاری در 
شهر تهران« آن را تصویب کردند و به گفته میثم مظفر، رئیس کمیته بودجه و نظارت مالی شورای 
شهر تهران این لایحه منجر به انضباط بخش مالی شهرداری می شود. چراکه ابتدا هزینه حفاری 
از شرکت های خدمت رسان)آب، برق و گاز( توسط شهرداری دریافت و ثبت و سپس مجوز صادر 
خواهد شد. عباس شعبانی، معاون فنی و عمران شــهردار تهران هم در جریان بررسی این لایحه 
گفت که تا کنون 200میلیارد تومان مجوز حفاری صادر شده است. او همچنین از وجود 60پروژه در 
پایتخت خبر داد و عنوان کرد که عملیات عمرانی 40پروژه شروع شده و عملیات 20پروژه دیگر هم 

در حال آغاز است.

مکث

10نام جدید برای معابر، بوستان و پل
 در جلسه روز گذشته پارلمان شــهری و در جریان بررسی چهاردهمین صورتجلسه کمیسیون 
نام گذاری و تغییر نام اماکن و معابر عمومی تهران، 10نام جدید برای 7معبر، 2بوســتان و یک پل 
انتخاب و تصویب شد. براساس گزارش ارائه شده توسط نرگس معدنی پور، رئیس کمیسیون فرهنگی 

و اجتماعی شورای شهر تهران معابری در مناطق 9، 10، 15، 21 و 22به نام شهدا مزین شد.

مکث

13پلاک ثبتی باغ اعلام شد 
در ادامه جلسه روز گذشته، بررسی 13پلاک ثبتی در دستور کار قرار گرفت و جعفر شربیانی، عضو 
کمیسیون معماری و شهرسازی گزارش هر یک از پلاک ها را ارائه داد و در نهایت با موافقت اعضا 

همه آنها باغ اعلام شدند.
مکث
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